

Übersichten Review articles

- D. Reske · H.-F. Petereit
Differenzialdiagnose chronisch-entzündlicher Erkrankungen des Zentralnervensystems. Liquordiagnostik und immunologische Parameter 945
 Cerebrospinal fluid and immunological parameters for differentiation of chronic inflammatory central nervous system disease
- A. Hug · A. Aschoff · S. Schwab
Spontane intrazerebrale Blutungen 953
 Spontaneous intracerebral hemorrhages
- M. Ploner · A. Schnitzler
Kortikale Repräsentation von Schmerz 962
 Cortical representation of pain

Originalien Original articles

- T. Hammen · H. Stefan
¹H-MR-Spektroskopie. Methoden und Anwendungen in der Diagnostik und Beurteilung operativer und konservativer Therapiestrategien bei Epilepsien 970
¹H-MR spectroscopy. Methods and applications in diagnostics and assessment of operative and conservative treatment schedules in epilepsies
- P. Scherer · K. Baum · H. Bauer · H. Göhler · C. Miltenburger
Normierung der Brief Repeatable Battery of Neuropsychological Tests (BRB-N) für den deutschsprachigen Raum. Anwendung bei schubförmig remittierenden und sekundär progredienten Multiple-Sklerose-Patienten 984
 Normative values of the Brief Repeatable Battery of Neuropsychological tests (BRB-N) for German-speaking countries. Application in relapsing-remitting and secondary progressive multiple sclerosis patients
- T. Back · M. Schaeg · C. Back · Y. Epifanov · T. Hemmen · R. C. Dodel · O. Schöffski
Kosten der Stroke-Unit-Care in Deutschland. Ressourcenverbrauch und Erlöse mit deutschen Diagnosis Related Groups 991
 Costs of stroke unit care in Germany. Resource use and reimbursements by German diagnosis-related groups
- U. Ganzinger · C. Badelt · K. Vass · S. Strasser-Fuchs · F. Fazekas · T. Berger
 F. Dahlke
Krankheitskosten der multiplen Sklerose in Österreich. Querschnittstudie unter Berücksichtigung der Lebensqualität 1000
 Health care costs of multiple sclerosis in Austria. Cross-sectional study including quality of life

Kasuistiken Case reports

- V. M. Brandenburg · C. Knackstedt · R. Gobbelé · J. Graf · J. Schröder
 R. Westerhuis · C. M. Kosinski
Hypokaliämische Lähmung bei Hyperthyreose 1007
 Thyrotoxic hypokalemic paralysis
- A. Hug · J. Haas · B. Storch-Hagenlocher · B. Wildemann
Leptomeningeale Tumorzell-infiltration als Erstmanifestation eines Immunozytoms (M. Waldenström) 1012
 Leptomeningeal tumor cell infiltration as first manifestation of an immunocytoma (Waldenström's macroglobulinemia)

